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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Matolcsy György úrnak,

a Magyar Nemzeti Bank elnökének

„Vizsgálta-e az MNB az FHB titkolt kötvénykibocsátását? ”

címmel . A választ írásban kérem.

Tisztelt Elnök Úr !

Néhány héttel ezelőtt az FHB Nyrt. (a továbbiakban : FHB) bejelentette, hogy visszavásárolta azt a

112 millió eurós, nagyjából harmincmilliárd forintos kötvényt, ami valószínűleg életben tartotta

2012 végén, és ami sajtóhírek szerint az államhoz is került .

Ezt mind a mai napig nem erősítette meg az FHB, sőt, kifejezetten titkosan kezeli ezt a z

információt : egy, 2015. december 28-án megtartott részvényesi közgyűlésen egy részvénye s

megkérdezte : a szavatoló tőke részét képző 100 millió euró értéket meghaladó kötvényeket ki k

jegyzik, és történt-e kamatfizetés . Erre azonban sem akkor, sem azóta nem kapott választ, ezzel

alappal merül fel a jogsértés gyanúja . Hiszen az FHB, mint a tőzsdén jegyzett cég vezető
tisztviselő inek kötelessége, hogy minden információt megadjanak a társaság részvényeseinek .

Abból a célból, hogy az Országgyű lés megalapozott és hiteles információkkal rendelkezhessen a

pénzügyi felügyelet működésérő l, az általa végzett munkáról vagy annak hiányáról, szükségesne k

tartom, hogy Elnök Úr — mint a Pénzügyi Szervezetek Állami Felügyelete jogutódjának elnöke — a z

alábbi kérdések megválaszolásával segítse el ő az Országgyűlés munkáját :

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

l



1. Vizsgálta-e az MNB, az FHB S0867086042 ISIN azonosító számú kötvényeine k

kibocsátási, illetve visszavásárlási körülményeit? Ha nem, miért nem ; ha igen, milyen

megállapításokra jutottak?

2. Jogszerűnek tartja-e, hogy az FHB igazgatósági még a társaság részvényesei el őtt is

titokban kívánta tartani a hivatkozott kötvényeket jegyz ők kilétét? Ha igen, miért? H a

nem, mikor kíván az MNB vizsgálatot indítani a körülmények tisztázása, és az

esetleges jogsértések feltárása céljából ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2016 . június 27 .

Dr. Tóth Bertaia n
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ (MSZP)
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